
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SVILNO  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-24 
Rijeka,  19.12.2019. 
                                    

  
ZAPISNIK 

S 12. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

12. sjednica VMO Svilno održana je 19.12.2019. (črtvrtak) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Linić, predsjednik VMO 

 Dragan Grgić, zamjenik predsjednika VMO 

 Renato Klovar, član VMO 

 Nikola Lalić, član VMO 

 Nikola Jovanović, član VMO 

 Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    -- 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-- 
 

Usvajanje zapisnika s 11. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Financijski plan za 2020. godinu – prijedlog i usvajanje 
2. Preraspodjela sredstava u programu Prigodna obilježavanja (božićno-novogodišnji 

koncert) 
3. Programska aktivnost 2019. – ekološka akcija, odustajanje od programa 
4. Razno 

 
 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 



AD 1 
 
Predsjednik Vijeća dao je nazočnima na raspravu prijedlog Financijskog plana za 
2020. godinu, a koji je napravljen u skladu s usvojenim programskim aktivnostima 
za 2020. godinu. Nakon rasprave nije bilo primjedbi te je donesen slijedeći  
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan VMO Svilno za 2020. godinu. 
 
 
AD2 
u Financijskom planu za MO Svilno za 2019. godinu u programu Prigodna obilježavanja na 
poziciji PRO2500 intelektualne i osobne usluge ostalo je 2.400,00 kn. 
Navedenim iznosom trebao se platiti izvođač za koncert povodom predblagdanskog 
druženja građana. Vijeće je dogovorilo suradnju s KUU „Sklad“ iz Bakra te se njihov račun 
mora platiti s pozicije PRO2501 ostale usluge. Vijeće je zatražilo od ravnateljice Direkcije 
za mjesnu samoupravu odobrenje za preraspodjelu sredstava po pozicijama na način da 
se pozicija PRO2500 umanji za 2.400,00 kn, a pozicija PRO2501 uveća za 2.400,00 kn. 
Preraspodjela je odobrena. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje i složilo se s preraspodjelom. 
 
 

AD3 
  U Programu rada Vijeća MO Svilno za 2019. godinu planirano je održati ekološku akciju. 
Budući nije bilo zainteresiranih učesnika, akcija nije održana te je predsjednik predložio da 
se odustane od navedene programske aktivnosti. Ostali Vijećnici su se složili te je donesen 
slijedeći 
  
u Zaključak: 

Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 
 
 
AD4 
RAZNO 
 

 pod točkom razno nije bilo rasprave  
 

 
 

  

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Svilno: 

Marin Linić 
 


